



濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

日期: 5/9/2020

致: 全体同学、家长

紧急停课通告

因雪州大制水，导致学校因断水而无法提供宿舍、食堂及卫生用水。故，7/9（星期一）学校将关闭，全体学生按课表上网课。

2. 具体课程安排如下：

- a. 全体学生按课表从 7 点 45 分至 3 点 10 分上网课，请同学务必留意各科 Google Classroom。
- b. PBS、SPM 及加强班暂停。
- c. IGCSE 班按课表上网课。

3. **8/9（二）学校全面复课，9/9（三）考试照常。** 宿舍生回校时间为 7/9（一）6:00pm 后，当日不提供晚餐。

4. 停课期间，学校行政运作照常，如有疑问请拨电洽询。

谨此通知

校长室





濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

Date: 5th Sept 2020

To: All students and parents

URGENT CLASS SUSPENSION NOTICE

Due to water supply disruption, no water supply for school hostel, canteen and sanitary usage, the school will be closed on 7/9 (Monday), all students shall study from home according to the class timetable.

2. The schedule for classes are as follows:
 - a. All students shall study from home, follow the class timetable to attend online classes from 7.45am to 3.10pm, and pay attention to each subject Google Classroom.
 - b. PBS, SPM and Intensive Class are suspended.
 - c. IGCSE class will follow the class timetable for online class.
3. **8/9 (Tuesday) full resumption of school, 9/9 (Wednesday) examination as scheduled.** 7/9 (Monday) time for hostel students to return to hostel will be after 6.00pm and no dinner will be provided.
4. During the class suspension period, the operation of school administration is as usual, if you need any further clarification, please do not hesitate to contact us.

Thank you

The Principal's Office

